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Naar aanleiding van de brief aan de bewoners rondom het zoekgebied heb ik gebeld met een 
ambtenaar. Dat gaf stof tot nadenken, maar ik werd ook gerustgesteld met zijn uitspraken zoals “er 
zijn nog geen concrete plannen” , “de gemeente gaat alleen verder gaat als de bewoners”, “dat er na 
de vakantie een traject start”. Echter, door de inspraakstukken van andere organisaties (LTO Noord) 
en gesprekken met buurtbewoners ben ik heel erg geschrokken. Pas toen vielen de puzzelstukjes op 
zijn plaats.
ik vind de manier van werken van de gemeente Nijkerk heel erg kwalijk, omdat:

1. de gemeente zonder dat de gemeenteraad en de bewoners erover heeft kunnen meepraten 
en beslissen, al zonneveldenexploitanten (cowboys) heeft afgestuurd op de grondeigenaren. 
Hiermee heeft u verwachtingen gewekt bij deze partijen en de grondeigenaren. 

2. u de bewoners superslecht en onduidelijk informeert. bij de brief zat geen kaartje en geen 
heldere uitleg over de doelen en ambities (40 ha in een concreet zoekgebied). dit is nogal 
wat! Daarnaast geeft u aan dat u zoekt langs de A28, maar het zoekgebied is veel groter dan 
langs de A28. in de brief staat “Er is nog geen uitgewerkt plan”, maar het zoekgebied is wel 
concreet. En ondertussen wordt er volop gewerkt aan concrete plannen door mensen die u 
naar de grondeigenaren heeft gestuurd. 

3. u de bewoners van het buitengebied op deze manier tegen elkaar uitspeelt: de 
grondeigenaar krijgt een worst voorgeschoteld van het plaatsen van zonnepanelen op zijn 
land, de buurman weet van niks en zij moeten het onderling maar uitzoeken. Dit is niet goed 
voor de sfeer in de buurt. 

Met het realiseren van zonnevelden, zeker in die omvang zoals u die voor zich ziet, zijn hele grote 
financiële en persoonlijke belangen gemoeid. Dat is veel te lastig, en volgens mij ook niet rechtmatig, 
om achter de schermen te bedenken. Vervang zonnepanelen door woningen en u snapt dat dit en 
no-go is. 
De gemeente slaat met deze aanpak totaal de plank mis! 
Het zou desastreus zijn voor mijn vertrouwen in de gemeente en mijn buurtgenoten wanneer de 
gemeente in een 1-2tje met grondeigenaren en een zonneveldexploitant samen bedisselen dat er 
een zonneveld komt van 40 hectare waarna ik mee mag praten over de inpassing. 
En dit is nu wel precies wat er gebeurt, zo bleek uit o.a. de inspraakreactie van LTO Noord. 
Verder is de gemeente totaal ongeloofwaardig als er geen enkele concrete stap wordt gezet om 
zonnepanelen op restgebieden, geluidswallen en daken te zetten. 

Door alle onduidelijke brieven en communicatie was ik te laat voor een inspraakreactie. 
En het is ook opvallend dat er verder NIEMAND uit de buurt een inspraakreactie heeft gestuurd. 40 
hectare is veel en niemand is weinig. Het klopt gewoon niet en dat verwijt ik de gemeente. De 
participatie van de bewoners is tot nu toe zeker niet goed gelukt en de uitgangspositie voor het 
vervolg is niet best. 

Hoe nu verder? ik denk dat een time-out het beste is. Corona of niet, de gemeente kan best een 
online bijeenkomst organiseren waarbij wordt uitgelegd hoe het zit, wat het zoekgebied is, wat het 
betekent en wat de aanpak is. 
Ik hoop dat de gemeenteraad niet beslist over het “zoekgebied”. Want het zoeken is al begonnen, 
voordat we democratisch over het zoekgebied konden beslissen en voordat mensen (raad incluis) 
goed genoeg geïnformeerd waren om hierover een mening te vormen. 


